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Què et va animar a constituir aquest Grup de
Treball? 
Ens remuntem a ara fa 10 anys, quan 3
companyes i amigues neuropsicòlogues de
diferents zones de Lleida i Pirineus (Lleida, La Seu
d’Urgell i Andorra) vam constatar una mateixa
necessitat: no haver d’anar sempre a Barcelona
per formar-nos en neuropsicologia i créixer com a
neuropsicòlogues. Penseu que això era l’any 2013,
molt abans de la digitalització a què ens ha empès
la pandèmia de la COVID, quan tot era presencial i
sempre a Barcelona. Les 3 sentim molt el territori i
no trobàvem just que a Lleida no es fessin coses
“xules” de neuropsicologia. Partint d’aquesta
primera necessitat compartida, vam anar trobant
moltes altres coses en comú, com el sentiment de
soledat en els nostres llocs de treball com a
neuropsicòlogues, on arrossegàvem molts dubtes
i necessitàvem compartir inquietuds, problemes,
progressos, etc. I vam pensar que segurament
altres professionals de la neuropsicologia de
Lleida possiblement tindrien inquietuds similars.
Així, a partir del segon semestre de 2013, vam
començar a posar fil a l’agulla, vam iniciar els
contactes amb la Secció de Neuropsicologia del
COPC i poc a poc tot va anar agafant forma… fins
avui!!

Quines accions porteu a terme en el grup de
treball? 
Les accions que realitzem anualment es troben
relacionades amb els 2 grans objectius del GT:
organitzar activitats formatives sobre
neuropsicologia a Lleida i compartir coneixements
entre els membres del grup. Per al primer
objectiu, anualment organitzem una jornada a
Lleida sobre temes de neuropsicologia (els últims
2 anys han estat formacions en línia a causa de la
COVID, però la idea és tornar a organitzar
formacions presencials a Lleida).

I pel segon objectiu organitzem reunions i trobades
en les quals debatem sobre els temes que ens
preocupen, compartim coneixements i ens enriquim
amb les aportacions mútues

Hi ha alguna cosa que voldries destacar del
funcionament del GT? 
Sí, m’agradaria molt destacar la gran satisfacció amb
què em quedo cada vegada que finalitzem una
reunió del GT, després d’haver compartit una estona
fantàstica amb les companyes amb qui hem debatut,
polemitzat, entusiasmat, animat i, sense dubte, ens
hem enfortit i crescut com a neuropsicòlogues... i
com a persones. I juraria que aquest sentiment és
compartit per la resta de companyes. Per tant, què
pot haver-hi millor que això? 

Vols afegir alguna altra cosa? 
Aprofitant aquest altaveu que m’heu facilitat faig una
crida a que si hi ha altres neuropsicòlegs i
neuropsicòlogues de Lleida que s’estiguin plantejant
la possibilitat d’afegir-se al nostre grup, estarem
encantades de comptar-hi. Es poden posar en
contacte amb mi i els hi donaré més detalls del
funcionament del GT.


